
Geacht college, 

 

In bovenvermelde RIB wordt met betrekking tot de herinrichting van de traverse noord gesteld dat 
de definitieve keuze van de materalisering, zoals aangebracht op de traverse zuid, voorafgaande 
aan de  besluitvorming wordt geëvalueerd. 
 
Ons inziens is het altijd de bedoeling geweest en is dit ook eerder toegezegd dat de herinrichting 
van de traverse zuid in de volle breedte wordt geëvalueerd, alvorens besluitvorming over de 

herinrichting van de traverse noord plaatsvindt. 
 
Zo vinden wij het van belang dat naast de keuze voor de materalisering ook de keuze voor de fiets 
op de rijbaan, voorafgaande aan de besluitvorming, wordt geëvalueerd. 
 
Graag horen wij van het college of een evaluatie in de volle breedte ook de bedoeling is en zo niet 

of dan in ieder geval ook de keuze voor de fiets op de rijbaan in de evaluatie wordt meegenomen.  
 
Met in achtneming van het bepaalde in artikel 39 van het reglement van orde verzoeken wij u om 
onze vraag mondeling te willen beantwoorden in de eerstvolgende raadsvergadering.  
 

Met vriendelijke groet, 
Jo Claessen 

Fractievoorzitter Aalst Waalre Belang. 

 


